
Високи  представник  предузима
кораке да омогући спровођење
договора шест странака
Високи представник Валентин Инцко предузеће неопходне кораке
како би омогућио имплементацију договора који је шест странака
постигло у вези са државном имовином и имовином одбрамбених
структура. Високи представник обавијестио је данас Комисију за
државну имовину да је спреман да измијени свој Налог како би
омогућио да будући споразум између влада на различитим нивоима
и  одлука  Парламентарне  скупштине  о  имовини  одбрамбених
структура ступе на снагу.

У писму које је данас упутио предсједавајућем Комисије за
државну  имовину  Звонимиру  Кутлеши,  високи  представник  је
написао да договор шест странака представља „важан и позитиван
моменат“,  који  захтијева  преиспитивање  постојећих  забрана
располагања државном имовином, укључујући и његов налог од 5.
јануара 2011. године, којим је обустављена примјена Закона о
статусу државне имовине која се налази на територији Републике
Српске. Потврдио је да је спреман да измијени свој налог „како
би се омогућило спровођење договора између шест странака“.

Високи представник је истакао да у његовом налогу нема ничега
што  би  спречавало  закључивање  међувладиног  споразума  или
усвајање  одлуке  Парламентарне  скупштине  БиХ  коју  предвиђа
договор шест странака. „Исто тако, у мом налогу нема ничега
што  би  спречавало  израду  пописа  државне  имовине,  што  је
директна одговорност Комисије“, рекао је високи представник.

Подсјећајући  да  је  Савјет  министара  задужио  Комисију  за
државну имовину да спроведе све припреме за имплементацију
оног дијела договора између шест странака који се односи на
државну имовину, укључујући и попис државне имовине који би
требало  да  буде  готов  до  9.  јуна  2012.  године,  високи
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представник је апеловао на Комисију да „што прије покрене и
заврши активности на томе“.


